
Dobrý den, 

 

jako pacient jsem u vás strávil první listopadový týden na neurologii.  

Tímto chci poděkovat za vstřícnost personálu a také všem zaměstnancům kuchyně. Jídlo z 

mého pohledu je dobré jak chuťově, tak i množství chválím.  

Z nemocnice jsem odcházel spokojený a s dobrým pocitem, že ne vždy je hospitalizace 

negativní zážitek. 

Díky všem.  

 

S pozdravem  

Jindřišek Radim 

 


